
 
 
 
Artikel 44 vragen Beter voor Rijswijk 
 
Rijswijk, 19 Maart 2024 
 
Afspaak = Afspraak 
 
In het forum van 06-09-2022 heeft Beter voor Rijswijk vragen gesteld over 
de veiligheid aan de OckenburgerTientweg.  
In het forum van 16-05-2023 heeft onze fractie wederom aandacht gevraagd 
over de veiligheid aan de OckenburgerTientweg.  
De verantwoordelijk wethouder heeft in het forum van 16-05-2023 gesteld 
dat het voorgelegd is aan een verkeersspecialist en heeft toegezegd dat het 
zou worden gerealiseerd in Q3 of Q4 van het jaar 2023. 
 
Tot op heden is er niks gebeurd, daarom vraagt Beter voor Rijswijk het 
volgende: 
 
1. Waarom is het niet opgepakt en uitgevoerd, ondanks toezeggingen van de 
wethouder? Graag een volledige toelichting. 
2 Bent u bereid om op korte termijn een einde te maken aan deze 
ongewenste en gevaarlijke situatie.  
3 Zo neen, waarom niet? 
4. Verkeerd geplaatst zebrapad bij basisschool montessorischool parkrijk. 
Wanneer wordt dit opgelost. Graag een uitgebreide toelichting. 
5. verkeersspiegels bij de kruispunten, bijvoorbeeld ter hoogte van de Lidl in 
Parkrijk maar ook bij de uitritten van parkeerplekken achter de woningen (is 
al meerdere keren gemeld door bewoners Sion) Bent u bereid dit op te 
lossen? Zo neen, waarom niet 
6 Chaos met auto's bij basisschool de freinet. Herkent u zich hier in? Graag 
een uitgebreide toelichting.  
7. Keihard racen over de laan van 't haantje. Herkent u zich hierin en wat 
voor verkeer-belemmerende maatregelen kunt u hiervoor aandragen, Graag 
een uitgebreide toelichting 
8. mochten de aangegeven maatregelen niet op redelijke termijn worden 
uitgevoerd, ben u bereid om met een aantal bewoners en raadsleden een 
schouwing te uit te voeren op de in deze vragen aangegeven punten? 
 
 
Dennis Cupedo 
Raadslid Beter voor Rijswijk 


